



Questions and Answers

1.

Q: CAT 6 Item 2. As this table is being specified with casters, please confirm the wire management column is no longer required. Please also confirm if you still require power/data?

A: It would be great to have a wire management column and data/outlet in the middle of the table as well of casters.

2.

Q: CAT 6 Item 3. The number of casters is not a requirement under the SA, only that it meets BIFMA standard for safety. We ask to accept a unit that is standard with 4 casters that meet all the required BIFMA standards.

A: Yes, as long that it meet the standard of safety it will be accepted

3.

Q: Will an extension be granted for this tender. We are hoping to receive the answers to our questions within this week so an extension until November 1, 2019 would be appreciated.

A: Yes, until November 1st 2019

4.

Q: Please note CAT 2 notes indicates: Outlets on the top of the surfaces must be included. Please note this should be a separate line Item on CAT 5 as per GoCUID 5PMOWKSMTACUSBXXXXX.

If you wish to keep this Item included in CAT 2 please confirm if this Item has to meet the requirements of 3x simplex or 2x Power and 1 USB.

A: Please keep the items under Category 2, the item must meet requirement of 2x Power and 1 USB.

Questions et Réponses

1.

Q: CAT 6 Point 2. Comme ce tableau est spécifié avec des roulettes, s'il vous plaît confirmer la colonne de gestion du fil n'est plus nécessaire. S'il vous plaît également confirmer si vous avez encore besoin de puissance / données?

R : Nous aimerions avoir la gestion des câbles, les prises de data et prises électriques au centre de la table ainsi que des roulettes.

2.

Q: CAT 6 Point 3. Le nombre de roulettes n'est pas une exigence en vertu de l'AS, mais seulement qu'il répond à la norme BIFMA en matière de sécurité. Nous demandons d'accepter une unité qui est standard avec 4 roulettes qui répondent à toutes les normes BIFMA requises.

R : Oui, tant et aussi longtemps que cela rencontre les standards de security ce sera accepté.

3.

Q : Une prolongation sera-t-elle accordée pour cet appel d'offres? Nous espérons recevoir les réponses à nos questions au cours de cette semaine afin qu'une prolongation jusqu'au 1er novembre 2019 soit appréciée.

R : Oui, jusqu'au 1er Novembre 2019



4.

Q : Veuillez noter que les notes de CAT 2 indiquent : Les points de vente sur le dessus des surfaces doivent être inclus. Veuillez noter qu'il devrait s'agir d'un article de ligne distinct sur CAT 5 selon GoCUID 5PMOWKSMTACUSBXXXXX.

Si vous souhaitez conserver cet article inclus dans CAT 2 s'il vous plaît confirmer si cet article doit répondre aux exigences de 3x simplex ou 2x Power et 1 USB.

R : Veuillez conserver les articles en vertu de la catégorie 2, l'article doit répondre aux exigences de 2 prises de courant électrique et 1 prise USB